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W imieniu mieszkaicdw zwracam siq z uprzejmq pro(bq o kolorowe podSwiatlenie drzew na

Starvm Rynku iBulwarach, proszq tez wziqc pod uwagq zastosowanie takiego podSwietlenia w

woonerfie , ktory powstanie na ulicy 3 Maja.

Do podswietlenia mo2na zastosowat energooszczqdne lampy led, ktore majq maiy pob6r

prqdu. Takie rozwiqzania zastosowane sq w Lublinie i umilajq mieszkancom wieczorne spacery ulicami

Lublina.

w zwiqzku z powy2szym proszq o pozytywne rozpatrzenie mojej prosby.

Z oowa2aniem.
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